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P R O T O K Ó Ł Nr XV/20 

z obrad XV Sesji Rady Gminy Stara Biała, 

która odbyła się dnia 27 sierpnia 2020 r. 

 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Zatwierdzenie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z obrad XIV Sesji Rady Gminy. 

4. Sprawozdanie Wójta Gminy o pracach w okresie między sesjami. 

5. Sprawozdanie przewodniczących komisji o pracach w okresie między sesjami. 

6. Raport o stanie Gminy Stara Biała za 2019 rok: 

a) przedstawienie Raportu, 

b) debata nad Raportem, 

c) podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy wotum zaufania. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze 

sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Stara Biała za 2019 rok. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Stara Biała absolutorium 

 z tytułu wykonania budżetu za 2019 rok. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Stara 

Biała na lata 2020 – 2025. 

10. Podjęcie uchwały zmieniającej Uchwałę Budżetową Gminy Stara Biała na 2020 rok. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie określenia średniej ceny jednostki paliwa w Gminie Stara 

Biała, w roku szkolnym 2020/2021. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wynajęcie lokalu w miejscowości 

Nowe Proboszczewice, ul. Floriańska 7. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie powierzenia Gminie Brudzeń Duży części zadań Gminy 

Stara Biała z zakresu organizacji publicznego transportu zbiorowego. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie czynności związanych  

z nabyciem przez Gminę Stara Biała gruntu położonego w m. Maszewo Duże. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie czynności związanych  

z nabyciem przez Gminę Stara Biała gruntu położonego w m. Stara Biała. (dot. działki  

o nr ewid. 112/11) 

16. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie czynności związanych  

z nabyciem przez Gminę Stara Biała gruntu położonego w m. Stara Biała. (dot. działki  

o nr ewid. 82/4) 

17. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie czynności związanych  

z nabyciem przez Gminę Stara Biała gruntu położonego w m. Stare Proboszczewice. 

18. Sprawy różne. 

19. Zakończenie obrad. 
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Obrady rozpoczęto 27 sierpnia 2020 o godz. 09:00, a zakończono o godz. 11:41 tego samego 

dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 15 członków. 

Obecni: 

1. T. Bętlejewski  

2. M. Downarowicz  

3. M. Krajewski  

4. I. Kraska  

5. M. Lewandowska  

6. A. Malanowska  

7. H. Murawski  

8. A. Pawłowski  

9. J. Portalski  

10. K. Portalski  

11. M. Przyczka 

12. J. Sieradzki 

13. Z. Truchlewski  

14. M. Turowska-Burczyńska  

15. M. Wojtalewicz  

 
Ad.1. 

Sesję otworzyła i przewodniczyła jej Małgorzata Edyta Lewandowska – Przewodnicząca 

Rady Gminy. Stwierdziła, że zgodnie z listą obecności w sesji uczestniczy 15 radnych co 

stanowi quorum, wobec czego Rada może obradować i podejmować prawomocne uchwały.  

Przewodnicząca Rady przywitała wszystkich uczestników przybyłych na sesję: radnych, Wójta 

oraz pracowników Urzędu Gminy. 

 
 
Ad. 2. 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że radni wraz z zaproszeniami otrzymali  projekt porządku 

obrad. Zapytała, czy są wnioski do proponowanego porządku obrad. 

 

Radny Hubert Murawski poprosił o uregulowanie dot. sprawozdań przewodniczących 

komisji Rady Gminy o pracach w okresie pomiędzy sesjami (czy sprawozdania będą 

przedstawiane na każdej sesji). 

Wnioskował o zdjęcie z porządku obrad punktów:  9 „Podjęcie uchwały w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Stara Biała na lata 2020 – 2025” oraz 10 „Podjęcie 

uchwały zmieniającej Uchwałę Budżetową Gminy Stara Biała na 2020 rok”. 

 

Wniosek swój argumentował, iż radni mieli za mało  czasu, aby zapoznać się z tak ważnymi 

zagadnieniami, jak zmiany w budżecie. Dodał, że niejednokrotnie prosił aby radni byli 

wcześniej informowani o tego typu zmianach i nie zgadza się z takim trybem pracy, jak obecnie. 

 
Przewodnicząca Rady zaproponowała aby temat sprawozdań z prac komisji został 

przedyskutowany przez każdą komisję na jej posiedzeniu, a następnie wspólnie ustalony na 

sesji. 
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Wójt Sławomir Wawrzyński stwierdził, że jest zaskoczony tym wnioskiem. Podczas 

posiedzenia Komisji Budżetowej w dniu 18 sierpnia zmiany w budżecie zostały dokładnie 

przedstawione i radni nie zgłosilili uwag. Radni otrzymali również projekty uchwał wraz  

z zaproszeniem na sesję. Zmiany są spowodowane ponadplanowymi dochodami, które muszą 

zostać wprowadzone do budżetu, aby wszystko było zgodne z prawem. Dodał, że radni 

zdejmując z porządku obrad uchwały dot. zmian w budżecie zablokują wiele przedsięwzięć, 

spowoduje to perturbacje z podpisaniem umów związanych z Mazowieckim Instrumentem 

Aktywizacji Sołectw, podpisaniem umowy na powstanie kotłowni gazowej w SP w Starych 

Proboszczewicach czy przekazaniem dofinansowania ze strony Gminy dla OSP Brwilno na 

zakup samochodu. 

 

Radny Mariusz Downarowicz apelował o nieusuwanie uchwał dotyczących zmian 

budżetowych twierdząc, że ich wykreślenie z porządku obrad może spowodować paraliż 

działania gminy. Zasugerował aby wprowadzić korekty do projektów uchwał. 
 

Przewodnicząca Rady poparła wniosek radnego Huberta Murawskiego. Stwierdziła, że na 

Komisji Budżetowej  rozmawiała o trybie pracy rok temu. Wtedy została ustalona procedura, 

aby radni dostawali informacje dot. proponowanych zmian w budżecie na piśmie przed 

posiedzeniem Komisji Budżetowej. Tryb jest ustalony, ale nie jest przestrzegany. Dodała, że 

nie może być zaskakiwana zmianami w budżecie, a tak jest. Potrzebuję czasu, aby zapoznać się 

z tak ważnymi sprawami dla gminy.  
 
Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie wniosek Radnego Huberta Murawskiego  

o zdjęcie z porządku obrad pkt 9 i 10. 

 
W głosowaniu jawnym wzięło udział 15 radnych. 

Wynik głosowania:  „za” 8 radnych, 

                                   „przeciw” 6 radnych 

                                   „wstrzymało się od głosu” 1 radny 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

I. Kraska, M. Lewandowska, A. Malanowska, H. Murawski, A. Pawłowski, M. Przyczka,  

J. Sieradzki, M. Turowska-Burczyńska  

PRZECIW (6) 

T. Bętlejewski, M. Downarowicz, M. Krajewski, J. Portalski, K. Portalski, Z. Truchlewski  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

M. Wojtalewicz 

 
 
Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Gminy wymagana większością głosów  przyjęła 

wniosek Radnego Huberta Murawskiego (8 głosów „za”). Tym samym zatwierdziła porządek 

obrad z przyjętą zmianą.  

 

 

Ad. 3. 

Przewodnicząca Rady Gminy stwierdziła, że radni wraz z zaproszeniem na sesję otrzymali 

projekt protokołu z posiedzenia XIV sesji Rady Gminy. Do momentu rozpoczęcia Sesji nie 

wpłynęła żadna uwaga do protokołu. Następnie zapytała radnych, czy mają zastrzeżenia do 

protokołu. 

Wobec braku uwag i zastrzeżeń Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt 

protokołu z XIV sesji. 
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W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. 

Wynik głosowania: „za” 15 radnych 

                                  „przeciw” 0 radnych 

                                  „wstrzymało się” 0 radnych 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

T. Bętlejewski, M. Downarowicz, M. Krajewski, I. Kraska, M. Lewandowska, A. Malanowska, 

H. Murawski, A. Pawłowski, J. Portalski, K. Portalski, M. Przyczka, J. Sieradzki,  

Z. Truchlewski, M. Turowska-Burczyńska, M. Wojtalewicz  

 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że protokół z XIV Sesji Rady Gminy przyjęto jednogłośnie 

(15 głosów „za”). 

 
 
Ad. 4. 

Wójt Gminy złożył informację o pracach w okresie między sesjami: 

- w dniu 8 lipca podpisane zostały umowy z marszałkiem województwa mazowieckiego na  

5 zadań realizowanych z Mazowieckiego Instrumentu Aktywizacji Sołectw. Dotyczą one 

budowy paneli fotowoltaicznych na świetlicach w Brwilnie, Dziarnowie i Kamionkach oraz 

oświetlenia ulicznego solarnego w Ludwikowie i Miłodrożu, 

- również 8 lipca podpisana została umowa na inwentaryzację indywidualnych źródeł ciepła na 

terenie gminy Stara Biała ze środków Mazowieckiego Instrumentu Wsparcia Ochrony 

Powietrza Mazowsze 2020  w wysokości 109 962 zł, 

- w trakcie realizacji są budowy: ulicy Irysowej w Nowych Proboszczewicach, ulic Dereniowej, 

Grzybowej i Kalinowej w Brwilnie, drogi w Nowym Trzepowie oraz drogi w Miłodrożu, 

- budowa drogi w Kobiernikach została zgłoszona do odbioru, 

- zakończono budowę ulic: Hermana, Szacherskiego i Konopnickiej w Starych i Nowych 

Proboszczewicach, 

- wykonano koncepcję budowy sali sportowej w Wyszynie. Koncepcja zakłada budowę na 

istniejącym terenie, bez konieczności zakupu większej powierzchni. Wystąpiliśmy do 

właściwego ministra o odstępstwo dotyczące odległości obiektu użyteczności publicznej od 

boiska sportowego, 

- podpisana została umowa na konserwację oświetlenia ulicznego ze spółką Energa oświetlenie. 

Koszty są zbliżone do poprzedniej umowy. Koszt brutto konserwacji miesięcznie jednej lampy 

to 19,25 zł natomiast za energię będziemy płacić 340 zł/KWh netto. W ramach tej usługi 

zostanie zamontowanych 22 szt. lamp na istniejących słupach w terminie do końca 2020 roku. 

- od 1 września wracamy do rozkładów jazdy komunikacji miejskiej sprzed pandemii. 

- złożony został wniosek do Funduszu Dróg Samorządowych o dofinansowanie budowy drogi 

gminnej 291326 W Nowe Trzepowo – Bronowo-Zalesie, 

- od 1 września rozpoczyna się Powszechny Spis Rolny, który potrwa do 30.11.   

- gmina pozyskała fundusze w ramach programów „Zdalna Szkoła” oraz „zdalna Szkoła +” na 

zakup 52 laptopów z przeznaczeniem do zdalnego nauczania. Sprzęt został przekazany do 

szkół, 

- gmina pozyskała dotację z WFOŚiGW pieniądze na utylizację azbestu w wysokości  

22 531 zł. Jest to około 40% wartości zamówienia, pozostałą część musimy wydatkować ze 

środków własnych, 

- gmina poprzez ZGRP pozyskała dotację na odbiór i utylizację folii rolniczej i innych odpadów 

pochodzących z działalności rolniczej z NFOŚiGW. Rolnicy złożyli 80 wniosków na ponad 

61.5 Mg odpadów. Obecnie ZGRP jest na wyłaniania wykonawcy tego zadania, 
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- mieszkańcy gminy posiadają jeszcze blisko 400 tys. zadłużenia z tytułu odbioru odpadów 

przez ZGRP do końca 2019 roku. Ściągalność tej opłaty na koniec sierpnia 2020 roku wynosi 

prawie 96,5%. 

 
Przewodnicząca Rady poprosiła radnych o zabieranie głosu i zadawanie pytań w związku  

z przedstawionym przez Wójta sprawozdaniem. 

 
Radna Monika Przyczka:  

 Poprosiła o przywrócenie kursu autobusu – linii 110 o godz. 20.00. 

 

Radny Jan Sieradzki: 

 Zapytał na jakim etapie jest projekt drogi gminnej Włoczewo – Kamionki. 

Odpowiedź Wójta: 

 Projekt drogi gminnej Włoczewo – Kamionki jest na zaawansowanym etapie. 

Wykonywane są mapy podziałowe. Oczekuje na opinie Regionalnego Dyrektora 

Państwowego Gospodarstwa Wodnego Wody Polskie, Sanepidu i wydanie decyzji 

środowiskowej. Za chwilę zostanie złożony wniosek do Starosty o wydanie zgody na 

realizację inwestycji drogowej. 

 

Radny Hubert Murawski: 

 Zapytał, co było powodem rezygnacji z przyznania stypendiów dla uczniów. 

Odpowiedź Wójta: 

 Stypendium szkolne przyznawane jest za osiągnięte wyniki w nauce. Jego wysokość 

wynosi 200 zł dla uczniów, którzy uzyskali średnią ocen powyżej 4,75. Po rozmowach 

z dyrektorami szkół stwierdzono, że nauczycielom trudno było obiektywnie ocenić 

wyniki w nauce w drugim semestrze roku szkolnego. W większości przypadków oceny 

zostały przepisane z pierwszego semestru. Taka decyzja została podjęta również ze 

względów wychowawczych, aby nie nagradzać takich sytuacji, kiedy uczniowie  

w wielu przypadkach nie pracowali do końca samodzielnie. 

 
Przewodnicząca Rady: 

 Zapytała na jakim etapie jest projektowanie ul. Łącznej w Maszewie Dużym oraz kiedy 

jest możliwe zakończenie budowy tej drogi. 

Odpowiedź Wójta: 

 Umowa została podpisana niedawno, natomiast jest na poziomie bardziej 

zaawansowanym niż wynika to z czasu jaki miał wykonawca, ponieważ posiada już 

dokumenty, mapy podziałowe przygotowane wcześniej przez poprzedniego 

projektanta. Dokumentacja powinna być kompletna na początku przyszłego roku. 

 
Przewodnicząca Rady: 

 Zgłosiła wniosek do Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej o dokładne sprawdzenie 

procedur przetargowych związanych z projektowaniem ul. Łącznej, sprawdzenie 

umowy oraz procedur związanych z oświetleniem drogi prowadzącej do oczyszczalni 

ścieków w Maszewie. 

 
Wobec braku kolejnych pytań, Przewodnicząca Rady przystąpiła do kolejnego punktu 

porządku obrad. 

 
 
Ad. 5. 
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Zgodnie z propozycją Radcy Prawnego Henryka Jastrzębskiego Przewodnicząca Rady 

stwierdziła, że do czasu naniesienia zmian w Statucie Gminy, aby zachować procedurę 

porządku obrad, sprawozdania z prac komisji będą dołączane do protokołu z sesji. 

 

Protokoły z posiedzeń komisji: Rewizyjnej, Budżetowej oraz Polityki Społecznej, które odbyły 

się w miesiącach: czerwiec, lipiec i sierpień dołączone są do niniejszego protokołu. 

 
Przewodnicząca Rady poprosiła przewodniczących komisji, aby procedury odbywały się 

zgodnie z obowiązującymi przepisami oraz z Statutem Gminy. 

 
Ad. 6a. 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że wszyscy radni otrzymali w terminie ustawowym Raport 

o stanie Gminy Stara Biała za 2019 rok. Następnie Wójt w skrócie przedstawił ww., który 

stanowi załącznik do protokołu. 

 
 
Ad. 6b. 

Wiceprzewodniczący Rady Jan Sieradzki zauważył, że gmina rozwija się i chciałby aby ten 

rozwój był możliwy również w kolejnych latach w każdej miejscowości, zgodnie z potrzebami 

mieszkańców, także w miejscowościach typowo rolniczych.  

Wspomniał, że są również pewne utrudnienia, tj.: wzrost kosztów za komunikację publiczną, 

bardzo wysokie koszty funkcjonowania oświaty w gminie (ponad 22 000 000,00 zł) które  

z roku na rok zwiększają wydatki w budżecie gminy. 

 
 
Ad. 6c. 

Przewodnicząca Rady przedłożyła radnym projekt uchwały w sprawie udzielenia Wójtowi 

Gminy wotum zaufania, następnie poddała pod głosowanie projekt uchwały. 

 
W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. 

Wynik głosowania: „za” 15 radnych 

                                  „przeciw” 0 radnych 

                                  „wstrzymało się” 0 radnych 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

T. Bętlejewski, M. Downarowicz, M. Krajewski, I. Kraska, M. Lewandowska, A. Malanowska, 

H. Murawski, A. Pawłowski, J. Portalski, K. Portalski, M. Przyczka, J. Sieradzki,  

Z. Truchlewski, M. Turowska-Burczyńska, M. Wojtalewicz  
 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Gminy jednogłośnie (15 głosami „za”) podjęła 

Uchwałę Nr 142/XV/20 w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy wotum zaufania (uchwała  

w załączeniu do protokołu). 

 
Ad. 7. 

Przewodnicząca Rady przedłożyła radnym projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia 

sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Stara Biała 

za 2019 rok.  

Stwierdziła, że wszyscy radni otrzymali projekt uchwały, a także zapoznali się z Uchwałą  

Nr Pł.149.2020 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie z dnia  
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29 kwietnia 2020 r. w sprawie wydania opinii o przedłożonym przez Wójta Gminy Stara Biała 

sprawozdaniu z wykonania budżetu za 2019 rok. Jest to opinia pozytywna. 

Następnie poprosiła o zabieranie głosu w tej sprawie. 

Wobec braku wniosków i pytań ze strony radnych, poddała pod głosowanie projekt uchwały. 

 
W głosowaniu jawnym wzięło udział 15 radnych. 

Wynik głosowania:  „za” 15 radnych, 

                                   „przeciw” 0 radnych 

                                   „wstrzymało się od głosu” 0 radnych 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

T. Bętlejewski, M. Downarowicz, M. Krajewski, I. Kraska, M. Lewandowska, A. Malanowska, 

H. Murawski, A. Pawłowski, J. Portalski, K. Portalski, M. Przyczka, J. Sieradzki,  

Z. Truchlewski, M. Turowska-Burczyńska, M. Wojtalewicz  
 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Gminy jednogłośnie (15 głosami „za”) podjęła 

Uchwałę Nr 143/XV/20 w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze 

sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Stara Biała za 2019 rok (uchwała  

w załączeniu do protokołu). 

 
Ad. 8. 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że wszyscy radni otrzymali projekt uchwały w sprawie 

udzielenia Wójtowi Gminy Stara Biała absolutorium z tytułu wykonania budżetu za 2019 rok 

wraz z uzasadnieniem oraz pozytywną opinię Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Stara Biała  

w sprawie wykonania budżetu Gminy Stara Biała za 2019 rok, dającą podstawę do wystąpienia 

do Rady Gminy z wnioskiem o udzielenie absolutorium Wójtowi Gminy Stara Biała za 2019 

rok, sformułowanym po rozpatrzeniu przez Komisję: sprawozdania finansowego za 2019 rok, 

sprawozdania z wykonania budżetu gminy za 2019 rok wraz z opinią Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Warszawie o tym sprawozdaniu oraz informacji o stanie mienia Gminy za 

2019 rok. 

Radni zapoznali się również z Uchwałą Nr Pł.200.2020 Składu Orzekającego Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Warszawie z dnia 17 czerwca 2020 r. w sprawie wydania opinii 

(pozytywnej) o przedłożonym przez Komisję Rewizyjną Rady Gminy Stara Biała wniosku  

w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy absolutorium za 2019 rok.  

 

Na prośbę Przewodniczącej Rady, Przewodniczący Komisji Rewizyjnej odczytał ww. Opinię 

Komisji i Wniosek Komisji z dnia 15 maja 2020 r.. 

 

Następnie Przewodnicząca Rady poprosiła radnych o zabieranie głosu w przedmiotowej 

sprawie. 

Wobec braku pytań i wniosków ze strony radnych, poddała pod głosowanie projekt uchwały. 

W głosowaniu jawnym wzięło udział 15 radnych. 

Wynik głosowania:  „za” 15 radnych, 

                                   „przeciw” 0 radnych 

                                   „wstrzymało się od głosu” 0 radnych 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

T. Bętlejewski, M. Downarowicz, M. Krajewski, I. Kraska, M. Lewandowska, A. Malanowska, 
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H. Murawski, A. Pawłowski, J. Portalski, K. Portalski, M. Przyczka, J. Sieradzki,  

Z. Truchlewski, M. Turowska-Burczyńska, M. Wojtalewicz  

 
Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Gminy, w wyniku jawnego głosowania, 

jednogłośnie (15 głosami „za”) podjęła Uchwałę Nr 144/XV/20 w sprawie udzielenia 

Wójtowi Gminy Stara Biała absolutorium z tytułu wykonania budżetu za 2019 rok 

(uchwała w załączeniu do protokołu). 

 
 

Ad. 9. – Punkt zdjęty z porządku obrad. 

 
 
Ad. 10. –  Punkt zdjęty z porządku obrad. 

 
 
Ad. 11. 

Przewodnicząca Rady przedłożyła radnym projekt uchwały w sprawie określenia średniej ceny 

jednostki paliwa w Gminie Stara Biała, w roku szkolnym 2020/2021. Następnie stwierdziła, że 

wszyscy radni otrzymali projekt uchwały i poprosiła o zabieranie głosu w tej sprawie. 

Wobec braku pytań i wniosków, Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt 

uchwały. 

 
W głosowaniu jawnym wzięło udział 15 radnych. 

Wynik głosowania:  „za” 15 radnych, 

                                   „przeciw” 0 radnych 

                                   „wstrzymało się od głosu” 0 radnych 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

T. Bętlejewski, M. Downarowicz, M. Krajewski, I. Kraska, M. Lewandowska, A. Malanowska, 

H. Murawski, A. Pawłowski, J. Portalski, K. Portalski, M. Przyczka, J. Sieradzki,  

Z. Truchlewski, M. Turowska-Burczyńska, M. Wojtalewicz  

 
Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Gminy jednogłośnie (15 głosami „za”) podjęła 

Uchwałę Nr 145/XV/20 w sprawie określenia średniej ceny jednostki paliwa w Gminie 

Stara Biała, w roku szkolnym 2020/2021 (uchwała w załączeniu do niniejszego protokołu). 

 
 
Ad. 12. 

Przewodnicząca Rady przedłożyła radnym projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

wynajęcie lokalu w miejscowości Nowe Proboszczewice, ul. Floriańska 7. Następnie 

stwierdziła, że wszyscy radni otrzymali projekt uchwały i poprosiła o zabieranie głosu w tej 

sprawie. 

Wobec braku  pytań i wniosków ze strony radnych, Przewodnicząca Rady poddała pod 

głosowanie projekt uchwały. 

 
W głosowaniu jawnym wzięło udział 15 radnych. 

Wynik głosowania:  „za” 15 radnych, 

                                   „przeciw” 0 radnych 

                                   „wstrzymało się od głosu” 0 radnych 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 
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T. Bętlejewski, M. Downarowicz, M. Krajewski, I. Kraska, M. Lewandowska, A. Malanowska, 

H. Murawski, A. Pawłowski, J. Portalski, K. Portalski, M. Przyczka, J. Sieradzki,  

Z. Truchlewski, M. Turowska-Burczyńska, M. Wojtalewicz  

 
Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Gminy jednogłośnie (15 głosami „za”) podjęła 

Uchwałę Nr 146/XV/20 w sprawie wyrażenia zgody na wynajęcie lokalu w miejscowości 

Nowe Proboszczewice, ul. Floriańska 7 (uchwała w załączeniu do niniejszego protokołu). 

 
 
Ad. 13. 

Przewodnicząca Rady przedłożyła radnym projekt uchwały w sprawie powierzenia Gminie 

Brudzeń Duży części zadań Gminy Stara Biała z zakresu organizacji publicznego transportu 

zbiorowego. Następnie stwierdziła, że wszyscy radni otrzymali projekt uchwały i poprosiła  

o zabieranie głosu w tej sprawie. 

 

Wójt wyjaśnił, że Gmina Brudzeń Duży chce zrezygnować z płockiej komunikacji miejskiej  

i stara się o dopłatę do komunikacji publicznej z budżetu państwa. Ewentualny nowy 

przewoźnik w Brudzeniu Dużym musi wjechać na teren gminy Stara Biała i korzystać  

z przystanków znajdujących się na jej terenie. Dlatego też konieczne jest zawarcie 

porozumienia międzygminnego i w tym celu podjęcie uchwały. Dla Gminy Stara Biała taka 

uchwała nie powoduje dodatkowych kosztów. Nie oznacza też rezygnacji z żadnej z linii 

komunikacji miejskiej.  

Wobec braku  pytań i wniosków, Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt 

uchwały. 

 
W głosowaniu jawnym wzięło udział 15 radnych. 

Wynik głosowania:  „za” 15 radnych, 

                                   „przeciw” 0 radnych 

                                   „wstrzymało się od głosu” 0 radnych 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

T. Bętlejewski, M. Downarowicz, M. Krajewski, I. Kraska, M. Lewandowska, A. Malanowska, 

H. Murawski, A. Pawłowski, J. Portalski, K. Portalski, M. Przyczka, J. Sieradzki,  

Z. Truchlewski, M. Turowska-Burczyńska, M. Wojtalewicz  
 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Gminy jednogłośnie (15 głosami „za”) podjęła 

Uchwałę Nr 147/XV/20 w sprawie powierzenia Gminie Brudzeń Duży części zadań Gminy 

Stara Biała z zakresu organizacji publicznego transportu zbiorowego (uchwała  

w załączeniu do niniejszego protokołu). 
 
 

Ad. 14. 

Przewodnicząca Rady przedłożyła radnym projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

dokonanie czynności związanych z nabyciem przez Gminę Stara Biała gruntu położonego  

w m. Maszewo Duże. Następnie stwierdziła, że wszyscy radni otrzymali projekt uchwały  

i poprosiła o zabieranie głosu w tej sprawie. 

Wobec braku  pytań i wniosków ze strony radnych, Przewodnicząca Rady poddała pod 

głosowanie projekt uchwały. 

 
W głosowaniu jawnym wzięło udział 15 radnych. 

Wynik głosowania:  „za” 15 radnych, 
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                                   „przeciw” 0 radnych 

                                   „wstrzymało się od głosu” 0 radnych 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

T. Bętlejewski, M. Downarowicz, M. Krajewski, I. Kraska, M. Lewandowska, A. Malanowska, 

H. Murawski, A. Pawłowski, J. Portalski, K. Portalski, M. Przyczka, J. Sieradzki,  

Z. Truchlewski, M. Turowska-Burczyńska, M. Wojtalewicz  
 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Gminy jednogłośnie (15 głosami „za”) podjęła 

Uchwałę Nr 148/XV/20 w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie czynności związanych  

z nabyciem przez Gminę Stara Biała gruntu położonego w m. Maszewo Duże (uchwała  

w załączeniu do niniejszego protokołu). 

 

 
Ad. 15. 

Przewodnicząca Rady przedłożyła radnym projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

dokonanie czynności związanych z nabyciem przez Gminę Stara Biała gruntu położonego  

w m. Stara Biała (dot. działki o nr ewid. 112/11). Następnie stwierdziła, że wszyscy radni 

otrzymali projekt uchwały i poprosiła o zabieranie głosu w tej sprawie. 

 
Radna Monika Turowska-Burczyńska: 

 Zapytała, czy grunty są nabywane nieodpłatnie czy za odpłatnością. 

 

Odpowiedź Wójta: 

 W przypadku miejscowości Stara Biała w jednym przypadku, tj. działki o nr ewid. 

112/11 jest to wykup gruntu z przeznaczeniem pod budowę projektowanej drogi przy 

cmentarzu. W drugim przypadku, tj. działka o nr 82/4 przeznaczona została pod 

poszerzenie pasa drogowego drogi gminnej (w czasie budowy infrastruktury drogowej 

stan prawny nie był uregulowany). Właściciel wystąpił aby przekazać grunt, nie zostało 

jeszcze ustalone czy nieodpłatnie czy za odpłatnością. 

W przypadku działki w miejscowości Stare Proboszczewice, właściciel wystąpił  

z wnioskiem o nieodpłatne przekazanie gruntu na rzecz gminy. 

 
Wobec braku kolejnych pytań i wniosków ze strony radnych, Przewodnicząca Rady poddała 

pod głosowanie projekt uchwały. 

 
W głosowaniu jawnym wzięło udział 15 radnych. 

Wynik głosowania:  „za” 15 radnych, 

                                   „przeciw” 0 radnych 

                                   „wstrzymało się od głosu” 0 radnych 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

T. Bętlejewski, M. Downarowicz, M. Krajewski, I. Kraska, M. Lewandowska, A. Malanowska, 

H. Murawski, A. Pawłowski, J. Portalski, K. Portalski, M. Przyczka, J. Sieradzki,  

Z. Truchlewski, M. Turowska-Burczyńska, M. Wojtalewicz  
 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Gminy jednogłośnie (15 głosami „za”) podjęła 

Uchwałę Nr 149/XV/20 w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie czynności związanych  

z nabyciem przez Gminę Stara Biała gruntu położonego w m. Stara Biała. (dot. działki  

o nr ewid. 112/11).  
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Ad. 16. 

Przewodnicząca Rady przedłożyła radnym projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

dokonanie czynności związanych z nabyciem przez Gminę Stara Biała gruntu położonego  

w m. Stara Biała (dot. działki o nr ewid. 82/4). Następnie stwierdziła, że wszyscy radni 

otrzymali projekt uchwały i poprosiła o zabieranie głosu w tej sprawie. 

Wobec braku  pytań i wniosków ze strony radnych, Przewodnicząca Rady poddała pod 

głosowanie projekt uchwały. 

 
W głosowaniu jawnym wzięło udział 15 radnych. 

Wynik głosowania:  „za” 15 radnych, 

                                   „przeciw” 0 radnych 

                                   „wstrzymało się od głosu” 0 radnych 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

T. Bętlejewski, M. Downarowicz, M. Krajewski, I. Kraska, M. Lewandowska, A. Malanowska, 

H. Murawski, A. Pawłowski, J. Portalski, K. Portalski, M. Przyczka, J. Sieradzki,  

Z. Truchlewski, M. Turowska-Burczyńska, M. Wojtalewicz  
 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Gminy jednogłośnie (15 głosami „za”) podjęła 

Uchwałę Nr 150/XV/20 w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie czynności związanych  

z nabyciem przez Gminę Stara Biała gruntu położonego w m. Stara Biała. (dot. działki  

o nr ewid. 82/4) (uchwała w załączeniu do niniejszego protokołu). 

 
  
Ad. 17. 

Przewodnicząca Rady przedłożyła radnym projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

dokonanie czynności związanych z nabyciem przez Gminę Stara Biała gruntu położonego  

w m. Stare Proboszczewice. Następnie stwierdziła, że wszyscy radni otrzymali projekt uchwały 

i poprosiła o zabieranie głosu w tej sprawie. 

 

Wobec braku  pytań i wniosków ze strony radnych, Przewodnicząca Rady poddała pod 

głosowanie projekt uchwały. 

 
W głosowaniu jawnym wzięło udział 15 radnych. 

Wynik głosowania:  „za” 15 radnych, 

                                   „przeciw” 0 radnych 

                                   „wstrzymało się od głosu” 0 radnych 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

T. Bętlejewski, M. Downarowicz, M. Krajewski, I. Kraska, M. Lewandowska, A. Malanowska, 

H. Murawski, A. Pawłowski, J. Portalski, K. Portalski, M. Przyczka, J. Sieradzki,  

Z. Truchlewski, M. Turowska-Burczyńska, M. Wojtalewicz  
 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Gminy jednogłośnie (15 głosami „za”) podjęła 

Uchwałę Nr 151/XV/20 w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie czynności związanych  

z nabyciem przez Gminę Stara Biała gruntu położonego w m. Stare Proboszczewice 

(uchwała w załączeniu do niniejszego protokołu). 
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Ad. 18. 

W sprawach różnych: 

 

Radny Adam Pawłowski: 

 Nawiązał do posiedzenia Komisji Rewizyjnej z dnia 4 sierpnia br., na którym była 

poruszana kwestia remontu ośrodka zdrowia w Nowych Proboszczewicach w zakresie 

cyklinowania podłogi wymiany okien i remontu schodów wejściowych. Zapytał czy 

zostały poczynione kroki w tym kierunku. 

 Poprosił o ponowne zamieszczenie informacji na stronie internetowej oraz facebooku 

Urzędu Gminy o już funkcjonującym ośrodku zdrowia oraz załączenie formularza 

deklaracji wyboru lekarz pierwszego kontaktu. 

 Poinformował, ze w trakcie ww. posiedzenia członkowie Komisji Rewizyjnej przychylili 

się do tego aby Posterunek Policji w Starej Białej otrzymał wsparcie z Gminy Stara Biała 

w zakresie remontu, odświeżenia pomieszczeń (8 pomieszczeń) oraz w zakresie otrzymania 

środków ochrony indywidualnej związanych  z sytuacją epidemiologiczna w kraju. Zapytał 

jakie poczyniono kroki w tym kierunku. 

 Zapytał na jakim etapie są prace związane z przeniesieniem oświetlenia ulicznego wzdłuż 

ul. Płockiej w Nowych Proboszczewicach (na odcinku od cmentarza do ul. Chabrowej). 

 Podziękował w imieniu swoim i mieszkańców za zamontowane oświetlenie solarne na ul. 

Ułańskiej w Nowych Proboszczewicach. 

Odpowiedź Wójta: 

 W dniu wczorajszym rozpoczęto remont schodów. Wymiana okien będzie mogła nastąpić 

w przyszłym roku. Natomiast w ośrodku zdrowia są do wycyklinowania podłogi w dwóch 

pomieszczeniach, ale nie znaleziono jeszcze wykonawcy. 

 Wstępne rozmowy z Kierownik Posterunku Policji w Starej Białej były prowadzone,  

w trakcie których ustalono, że Gmina może wspomóc Policję poprzez przekazanie środków 

na Fundusz Wsparcia Policji, poprzez Komendę Wojewódzką Policji z siedzibą  

w Radomiu. Jeżeli Posterunek Policji będzie zamierzał przeprowadzać remont, Gmina 

może w ten sposób go wspomóc. 

 Aktualnie dokumentacja, na ten fragment oświetlenia, jest na etapie przygotowania 

wniosku do Starostwa o pozwolenie na budowę. 

 
 

Ad. 19. 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodnicząca Rady zamknęła obrady XV Sesji 

Rady Gminy Stara Biała. 
 

                                                                                     

 

 

Protokołowała 

Małgorzata Bornińska 


